
2 08 - 14 februarie 2021www.jurnaluldeilfov.ro

”Preşedintele Ludo-
vic Orban a preluat par-
tidul în iunie 2017, la un 
an după eşecul politic din 
2016. După numai doi ani 
de la preluarea mandatu-
lui, Ludovic Orban a reu-
şit să facă din PNL parti-
dul câştigător în toate bă-
tăliile politice electorale: 
europarlamentare, prezi-
denţiale, locale şi parla-
mentare”, se arată  într-un 
comunicat al PNL sec-
tor 3 transmis, duminică, 
AGERPRES. Sursa citată 
menţionează că Orban va 
avea „contracandidaţi re-
dutabili” în PNL „competi-

ţia fiind încurajată, pentru 
că aşa se nasc liderii pu-
ternici”. „Cu eleganţa unui 
om politic cu vechime şi 
onoare, la o zi după ale-
gerile parlamentare din 6 
decembrie 2020, Ludovic 
Orban a demisionat din 
poziţia de Prim-Ministru, 
deşi reuşita realizării unei 
coaliţii de dreapta i se da-
torează în mare măsură, 
aşa cum se vede cu clari-
tate acum, la 2 luni de la 
învestirea noului guvern. 
Ca preşedinte al Camerei 
Deputaţilor, Ludovic Or-
ban şi-a asumat moder-
nizarea procesului legis-

lativ şi curăţarea sertare-
lor Parlamentului de pro-
iectele de lege nocive, lă-
sate de PSD. Suntem con-
vinşi de faptul că Ludovic 
Orban va avea contracan-
didaţi redutabili, pentru 
că Partidul Naţional Libe-
ral este un partid cu tra-
diţie, în care democra-
ţia şi libertatea de expri-
mare sunt respectate. În 
PNL competiţia este încu-
rajată, pentru că aşa se 
nasc liderii puternici”, se 
adaugă în comunicatul ci-

tat. PNL Sector 3 susţine 
că „este foarte important 
însă ca această confrun-
tare internă să fie dusă pe 
un ton civilizat, cu argu-
mente viabile şi idei libe-
rale valoroase”. „Esenţa 
competiţiei interne e ace-
ea că toţi suntem liberali, 
ne respectăm partidul, ţa-
ra şi ne dorim ce este mai 
bun pentru români. Iar 
puterea fiecărui liberal în 
parte stă în unitatea PNL”, 
se mai arată în comunica-
tul PNL sector 3.
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Autoritatea Electorală 
Permanentă anunţă 
că a fost demarată 
o acţiune de colect
are de informaţii cu pri
vire la modul în care sa 
desfăşurat procesul elec
toral pentru Senat şi 
Camera Deputaţilor din 
anul 2020, prin interme
diul unui chestionar on
line care a fost transmis 
operatorilor de calcula
tor şi experţilor electorali 
care au îndeplinit funcţia 
de preşedinte al birou
lui electoral al secţiei 
de votare sau locţiitor 
al acestuia. Potrivit unui 
comunicat transmis vin
eri AGERPRES, ches
tionarele au fost trans

mise prin sms şi email 
celor 22.308 operatori 
de calculator, precum şi 
celor 37.604 preşedinţi 
ai birourilor electo rale 
ale secţiilor de votare 
sau locţiitori ai acesto
ra. „Obiectivul acestei 
acţiuni este evaluarea 
corectă şi reală a mod
ului de desfăşurare a 
activităţilor biroului elec
toral al secţiei de votare 
în vederea îmbunătăţirii 
tuturor aspectelor 
care alcătuiesc aces
te activităţi”, precizează 
sursa citată. Cele două 
chestionare pot fi con
sultate pe https://www.
roaep.ro/prezentare/
sondajdeopinie/.

Parlamentarii şi consilierii 
locali ai PSD din Capitală 
au protestat, vineri, în 
curtea sediului central 
al partidului, faţă de de
cizia Consiliului Local al 
Sectorului 1 de a retrage 
finanţarea pentru 4 spitale. 
„Protestăm vehement 
încă o dată şi astăzi pent
ru tăierea finanţării a patru 
mari spitale din România 
de către Consiliul Local 
al Sectorului 1 şi doamna 
primar a Sectorului 1, Clo
tilde Armand. Considerăm 
că, mai ales în plină pan
demie, România nu îşi 
poate permite să taie 
finanţarea niciunui spi
tal. Acum aproape 20 
de ani,  printro hotărâre 
de Guvern, 19 spitale au 
fost trecute în adminis
trarea Primăriei Capita
lei şi niciun primar gen
eral nu a îndrăznit să taie 
finanţarea acestor spitale, 
dimpotrivă, aş spune, iar 

cele 4 spitale care sunt 
acum în situaţia de a fi in 
aer au fost transferate tot 
prin acea hotărâre de Gu
vern către Consiliul Lo
cal al Sectorului 1 şi, de 
asemenea, niciun primar 
al Sectorului 1, indifer
ent de culoarea politică şi 
niciun consilier local, ni
meni, nu a îndrăznit să 
taie finanţarea a 4 spi
tale atât de importante 
din Bucureşti şi din ţară”, 
a spus preşedintele PSD 
Bucureşti, Gabriela Firea, 
întro conferinţă de presă 
la sediul central al PSD. 
Alături de Gabriela Firea, 
în curtea sediului central 
al PSD au fost prezenţi 
parlamentarii şi consilierii 
generali şi locali ai PSD 
de Bucureşti, care au ven
it cu afişe cu fotografiile 
şi numele unor consilie
ri locali de la PNL şi USR 
PLUS sub care era scris 
„Vinovat”.

AEP strânge informaţii despre 
desfăşurarea alegerilor parlamentare 

Protest PSD faţă de retragerea finanţării 
unor spitale

Prim-ministrul 
Florin Cîţu a 
declarat, sâmbătă, 
că în acest moment 
nu ia în calcul o 
remaniere şi a 
negat existenţa 
unor scandaluri 
în coaliţia de 
guvernare, el 
precizând, totodată, 
că adoptarea Legii 
bugetului de stat 
va fi momentul 
consolidării coaliţiei, 
pentru următorii 4 
ani de zile. 

„Nu iau în calcul re-
manierea în acest mo-
ment, nu sunt scandaluri, 
cred că sunt... Este o co-
aliţie nouă, o coaliţie care 
vine după câţiva ani de zi-
le de campanie electora-
lă şi cred că suntem încă 
la început, dar este o co-
aliţie care devine din ce în 
ce mai puternică în fieca-
re zi şi veţi vedea că bu-
getul va fi acel moment 
care va solidifica aceas-
tă coaliţie pentru următo-
rii 4 ani de zile”, a decla-
rat Florin Cîţu, la Spitalul 
„Dr. Carol Davila”, fiind în-
trebat de un jurnalist da-
că are în vedere o rema-
niere la nivelul Guvernului 
în urma „tuturor scanda-
lurilor” care au apărut cu 
informaţii din „surse po-
litice”. El a subliniat, în 

context, că „bugetul es-
te o provocare pentru ori-
ce coaliţie”. „Am spus clar 
criteriile de la care por-
nim cu acest buget anul 
acesta, fără risipa banu-
lui public. V-am dat câte-
va exemple, cheltuieli de 
personal s-au dublat în 
patru ani de zile. Nu cred 
că performanţa celor ca-
re lucrează în administra-
ţia publică s-a dublat în 
această perioadă. De ace-
ea, în acest an am vorbit 
de câteva reforme şi una 
dintre ele este o reaşeza-
re a legii salarizării, în ca-
re să reglăm veniturile ce-
lor din administraţia publi-
că de performanţă. Este 
momentul să facem acest 
lucru, nu doar să promi-
tem că vom creşte salari-
ile în fiecare an şi fără să 
cerem ceva la schimb. Nu 

o cerem doar noi, o cer 
românii. Toţi românii vor 
un aparat public perfor-
mant şi nu trebuie să ne 
fie frică să spunem acest 
lucru”, a afirmat Cîţu. Pre-
mierul a reiterat şi faptul 
că trebuie stopate pier-
derile din companiile de 
stat. „Pe de altă parte, bi-
neînţeles, sunt acele com-
panii de stat care au pier-
deri de ani de zile. Trebuie 
să spunem stop. Am spus 
stop, ajunge, aici oprim 
această hemoragie a ba-
nului public şi bătaia de 
joc asupra banului public. 
Cheltuielile cu subvenţii-
le, s-au dublat şi acestea 
în perioada 2016-2020, 
dar nu am văzut o perfor-
manţă mai bună a acestor 
companii, din contră, am 
văzut adâncirea pierde-
rilor. Aşa că aceste com-

panii de stat care au pier-
deri trebuie să vină cu un 
program de restructurare 
dacă vor să mai fie sus-
ţinute. Anul trecut am fă-
cut acest lucru cu Tarom, 
se poate face acest lucru, 
multă lume a spus că nu 
se poate. Uitaţi-vă la Ta-
rom, se restructurează, 
primeşte finanţare în con-
tinuare şi, la un moment 
dat, o să fie şi pe pro-
fit. Aşa vom face cu toa-
te companiile de stat. Es-
te posibil ca unele dintre 
ele să nu supravieţuiască 
sau unii dintre managerii 
care au administrat prost 
aceste companii în  aceşti 
ani să nu supravieţuias-
că, dar ăsta este preţul pe 
care trebuie să-l plăteas-
că dacă vrem să mergem 
mai departe”, a mai decla-
rat premierul Florin Cîţu.

Florin Cîţu spune că nu ia în 
calcul remanierea, deocamdată 

Orban, sprijinit pentru un nou mandat de 
președinte al partidului
Biroul Politic al Filialei PNL Sector 3 anunţă că îl 
va sprijini pe preşedintele Ludovic Orban pentru 
a câştiga un nou mandat de lider al acestui 
partid. „Biroul Politic al Filialei PNL Sector 3 salută 
decizia preşedintelui Ludovic Orban de a candida 
pentru un nou mandat de preşedinte al Partidului 
Naţional Liberal şi îi va acorda tot sprijinul pentru 
a câştiga cursa internă. 


